

Craigengower Cricket Club
BILLIARD AND SNOOKER CLUB COMPETITIONS 2024

The Club's competitions of **Snooker Open, Snooker Handicap, Scotch Snooker, Six-red Snooker Handicap, Billiard Handicap, American Pools 8-Ball, 9-Ball and 10-Ball and Evergreen Cup 6-red Snooker (EVERGREEN)** will be held from September 2024 to December 2024.

Any Members, Spouses and children thereof, interested in participating in any of the events (except EVERGREEN which is exclusively for members and their spouses of age 65 or above) are requested to fill in the entry form below and return it to the Club Office, Billiard Room or Reception Counter on or before 31 August 2024. The enrolment fee for event No. 1-8 is HK\$20 each and for event No. 9 is HK\$10.

Participants are requested to observe the fixtures posted on the notice board in the Billiard Room, as no separate reminder will be sent. Any participants who are unable to play as scheduled should give at least 2 days' advance notice to and re-schedule with their opponents for a date convenient to both. The re-scheduled match must be played before the next round. Rescheduling cannot be done more than twice at each round.

Eric Lam
Billiard & Darts Convenor

1/8/2024

Entry Form
BILLIARD AND SNOOKER CLUB COMPETITIONS 2024

The Billiard & Darts Convenor
Craigengower Cricket Club
(Fax : 28905501)

Please enter my name for the event as stated below:-

Name..... Membership No..... Contact Tel no
(in Block Letters)

E-mail address.....

- 1. Snooker Open Championship.....
- 2. Snooker Handicap.....
- 3. Scotch Doubles (New match).....
- 4. Six-red Snooker Handicap.....
- 5. Billiard Handicap.....
- 6. American Pool (8-Ball)
- 7. American Pool (9-Ball)
- 8. American Pool (10-Ball)
- 9. Evergreen Cup 6-red Snooker (for age 65 or above)

For enrolment



Please debit my account for entrance fees amounting to \$.....

Member's Signature.....

Date.....

紀利華木球會
2024 年度會所桌球錦標賽

會所桌球錦標賽，包括英式桌球公開賽、英式桌球評分賽、潮拍雙打評分賽、六紅球英式桌球評分賽、英式撞球評分賽、美式桌球 8 號波、9 號波、10 號波 及 長青盃六紅球英式桌球賽 (只限年滿六十五歲或以上會員及其配偶參加) 將於二零二四年九月至十二月舉行。

歡迎各位會員、其配偶及子女參加各項賽事(長青盃除外)，有興趣者，請於二零二四年八月三十一日前到會所辦事處、桌球室或接待處索取報名表格，填妥報名表格後，交回上述地點。第一至 8 項的報名費每項港幣二十元，第 9 項的報名費港幣十元。

各項比賽的賽程表將會貼於桌球室內供參賽者參閱，賽程表不會發送給個別參賽者。任何參賽者，如未能如期比賽，必需在比賽日期兩日前通知對手，安排更改比賽日期，改期賽事必需於下一圈賽程前完成，每一圈賽事的比賽日期不得更改超過兩次。

林偉光
桌球及飛標召集人

二零二四年八月一日

報名表
二零二四年度會所桌球錦標賽

致：桌球及飛標召集人
紀利華木球會
(傳真號碼：28905501)

請於以下填寫會員資料及參加比賽項目

姓名：_____ 會員號碼：_____ 聯絡電話：_____

電郵地址：_____

1. 英式桌球公開賽
2. 英式桌球評分賽
3. 潮拍雙打評分賽(新項目).....
4. 六紅球英式桌球評分賽
5. 英式撞球評分賽
6. 美式桌球 8 球
7. 美式桌球 9 球
8. 美式桌球 10 球
9. 長青盃六紅球英式桌球賽

供報名用



請在本人的會員戶口扣除報名費用為：_____

會員簽名 _____

日期 _____